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__________________________________________________________ 

…Δ.Σ. Καρδίτσας ..Τρίτη 21 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2021 / ΒΡΑΔΥ… 

…25η + 26η Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (21/12/2021) 

...έλειπε ο Δήμαρχος… δεν απάντησε ο Παπαδημητρίου… «λόγω τεχνικού προβλήματος»… 

…ερωτήσεις… από …42:13’ … έως … … … από τα 2:35:00’ του βίντεο 

…42:15’…πρόεδρος Δ.Σ… να περάσουμε στην ενότητα των ερωτήσεων… παρακαλώ… 

όσοι έχουν ερωτήσεις… ο κος Κρανιάς…   

…42:24’…Κρανιάς… ευχαριστώ κε πρόεδρε… αν και οι συνθήκες είναι δύσκολες… να 

θυμίσω μερικά πράγματα… όσον αφορά τα προβλήματα… της περιοχής Νεράϊδας… για τα 

οποία… καθημερινά επικοινωνούν μαζί μου άνθρωποι… και κάνουν παράπονα… χωρίς 

πολλά λόγια… κι άλλα λόγια… τρία σημεία μόνο… θα επισημάνω αρκετά γρήγορα… που 

αφορούν τα ανεπιτήρητα… δεν ξέρω αν ενημερώθηκε ο καινούργιος Αντιδήμαρχος… για την 

όλη κατάσταση… που έχει την ευθύνη για αυτά… αλλά θέλω να πώ ότι… την Δευτέρα 

13/12/21…το βράδυ… τα ανεπιτήρητα έσπασαν φράχτη λαχανόκηπου… στην περιοχή 

«Ιτιά»… και κατέστρεψαν… όλο τον μπακτσέ… λάχανα… κουνουπίδια… πράσα… σέλινα 

κ.λ.π… με αυτά βγάζουν οι άνθρωποι το χειμώνα τους… στις 15/12/21… έσπασαν φράχτη σε 

άλλο λαχανόκηπο… κοντά στην πλατεία… μπήκαν μέσα και κατέστρεψαν πάλι… λάχανα… 

κουνουπίδια… πράσα… σέλινα… σπανάκια… κ.λ.π… χθές το απόγευμα… στην περιοχή 

«Λεκάνη»… κοντά στο Νεκροταφείο… γυρόφερναν 30 και… βοοειδή… είπα χωρίς πολλά 

λόγια… χωρίς άλλα λόγια… αν έγινε κάποια κίνηση… και τι θα γίνει από δώ και πέρα… οι 

πολλές κουβέντες είναι φτώχεια… έχουμε ακούσει μέχρι τώρα… υποσχέσεις… από τον 

Δήμαρχο και τους Αντιδημάρχους πάρα πολλές… αλλά… δεν δόθηκε καμία λύση… 

απαντήσεις περιμένουμε… ευχαριστώ…(43:50’)… 

…43:51’…πρόεδρος Δ.Σ…  ευχαριστούμε για την ερώτηση κε Κρανιά… λοιπόν κε 

Κρανιά… πρίν περάσουμε στην οποιαδήποτε απάντηση… θέλω λοιπόν να διευκρινίσουμε 

κάτι… και για το Σώμα και για αυτούς που ενδεχομένως μας ακούνε… αυτά τα ανεπιτήρητα 

ζώα… που δύο χρόνια τώρα… τα λέτε συνέχεια… είναι από κάποιους ανθρώπους που τα 

έχουν εκεί… ή είναι ζώα που έχουν μεγαλώσει… ελεύθερα… μόνα τους… ??? και έχουν 

αναπαραχθεί…??? …(44:26’)… 

…44:27’…Κρανιάς… με ρωτάτε να απαντήσω πρόεδρε… ??? 

…πρόεδρος Δ.Σ… ναί… ναί… κε Κρανιά κάνουμε μαζί τώρα ένα διάλογο… να σας πώ 

γιατί…  (44:33’)                 

…44:34’…Κρανιάς… οι πληροφορίες λένε ότι είναι ιδιόκτητα… είναι κάποιων που τα 

έχουν ελευθέρας βοσκής… και είναι ευθύνη… των δημοτικών υπηρεσιών… και της 

Αστυνομίας… να τα συλλάβουν… για να βρεθεί ο ιδιοκτήτης… και να πληρώσει τα 

πρόστιμα… ή εφ’ όσον δεν βρεθεί… να κατασχεθούν… και να ακολουθήσουν οι 

διαδικασίες… που προβλέπει ο νόμος… διάθεση στο Κοινωνικό Παντοπωλείο… κ.λπ… έχει 

και ο δήμος… κομμάτι ευθύνης… με βάση την νομοθεσία… οι άνθρωποι δεν ζητάνε τίποτα 

παράλογο… (45:00’)  

…45:04’…πρόεδρος Δ.Σ… ξέρετε γιατί το ρωτάω… γιατί το έψαξα λίγο… το θέμα… 

υπάρχουνε… σε όλο τον ορεινό όγκο… ζώα ελεύθερα… τα οποία… όμως έχουνε τσιπάκι…  

σκουλαρίκι στο αυτί… όπου από εκεί μπορεί κάποιος να βρεί… ποιος είναι ο ιδιοκτήτης… 

και γιατί είναι ελεύθερα…??? Διότι.. επιδοτούνται με περίπου 100… 110 ευρώ το κάθε 

κεφάλι… αν είναι ελεύθερα…!!! και για αυτό αναρωτιέμαι τώρα εάν… και αυτά τα ζώα… 

είναι από κάποιον…??? ή είναι πολύ εύκολο να τα βρούμε… εκτός αν είναι ελεύθερα… 

ελεύθερα… και έχουν αναπαραχθεί μόνα τους… και κάποιος πρέπει να τα μαζέψει… εσείς 

απ’ τους ανθρώπους εκεί πέρα… έχετε πληροφορίες ότι αυτά είναι… έχουν σημάδι…??? 

Είναι σεσημασμένα…??? Μπορούμε με τον κωδικό που έχουν να βρούμε τον ιδιοκτήτη…???  

(45:54’)     

…45:55’…Κρανιάς… ο ίδιος ο δήμος είπε την άλλη φορά… ο Δήμαρχος είπε ότι… είναι 

κάποιων ιδιοκτητών… οι οποίοι δεν παραδέχονται ότι είναι δικά τους… που αρνούνται ότι 

είναι δικά τους… είναι ευκαιρία λοιπόν… για το δήμο λέω εγώ… να εξασφαλίσει… τρόφιμα 

για το κοινωνικό παντοπωλείο… να τα μαζέψει και να τα διαθέσει… του δίνει ο νόμος το 



δικαίωμα… να το κάνει… έχουνε αγανακτήσει οι άνθρωποι… εμείς που το ακούμε συνέχεια 

εδώ… λέμε τι γίνεται… έλεος… (46:17’)         

…46:23’…πρόεδρος Δ.Σ… κάποιος να απαντήσει… στις ερωτήσεις του κου 

Κρανιά…(46:26’)  

…46:29’…Ουρανία Σούφλα… κε πρόεδρε… καλησπέρα και από εμένα… επειδή γνωρίζω 

το πρόβλημα… επειδή και εγώ κατάγομαι από εκεί… από τον ορεινό όγκο… και είμαι πολύ 

κοντά στη Νεράϊδα… η Σούφλα η Ουρανία είμαι… ακούγομαι…??? (46:44’)  

…46:45’…πρόεδρος Δ.Σ…  ναι ναι κ. Ουρανία... (46:47’) 

…46:48’…Ουρανία Σούφλα… και οι Νεραϊδιώτες… και όλοι… γνωρίζουν τίνος είναι… 

ένα κομμάτι είναι των ευρυτάνων που έρχονται από εκεί… τα δε υπόλοιπα είναι απ’ τα γύρω 

χωριά… όπως πραγματικά είπε ο κος Κρανιάς… γιατί τα έχουν ελεύθερα…??? …γιατί 

βολεύονται να το πώ έτσι… αλλά αυτό που είπες με το τσιπάκι… ξέρουνε ποιανού είναι… 

αλλά εκεί οι χωριάτες δεν θέλουν ο ένας να πεί… είναι του άλλου… και να βρεθεί… αυτό 

είναι… για μένα τώρα το χειμώνα… είναι λίγο το κακό… δεν κάνουν κάτι… αλλά από την 

άνοιξη… πραγματικά έχουν χίλια δίκια οι άνθρωποι… δεν έχουν αφήσει κηπευτικά… δεν 

έχουν αφήσει αυλές… δεν έχουν αφήσει τίποτα… ξέρουν όμως… γνωρίζουν οι κάτοικοι… 

ότι είναι γύρω από εκεί… αλλά… (47:47’) 

…47:48’…πρόεδρος… κα Ουρανία… είπαμε ότι… είναι πολύ εύκολο… γιατί εγώ 

γνωρίζω… κάποιον άνθρωπο ο οποίος έχει 150 τέτοια ζώα… και τα έχει πιο πάνω από την 

περιοχή της Λίμνης Πλαστήρα… και τα έχει εκεί πέρα ελεύθερα… διότι επιδοτείται ο 

άνθρωπος… δεν τα έχει… για καλλωπισμό… (48:08’)  

…48:08’…Σούφλα… έτσι όπως τα λέτε είναι… (48:10’) 

…48:10’…πρόεδρος… είναι διπλάσια η επιδότηση από τα σταβλισμένα… όμως πλέον 

έχουν ταυτότητα το ζώα… δεν υπάρχουν σήμερα ζώα… έτσι αδέσποτα… και μάλιστα τέτοια 

μεγάλα ζώα… λοιπόν δεν είναι γάτες ή σκυλιά… και αυτά όλα τα ζώα που είναι εκεί… έχουν 

ταυτότητα… άρα μπορούμε να βρούμε ποιανού είναι… (48:31’)     

…48:32’…Σούφλα… χθές (να ολοκληρώσω)… χθές και σήμερα… τα περισσότερα τα 

φορτώνουνε… γιατί τα ανεβάζουνε επάνω το καλοκαίρι… και το χειμώνα τα κατεβάζουνε 

κάτω… μου είπαν κάποιοι… ότι χθές και σήμερα οι αγελαδοτρόφοι… που είναι μέχρι τα 

Κουκέϊκα… σύνορα με Νεράϊδα… τα φορτώσανε γιατί περνάει ο έλεγχος… και πρέπει να 

δούν αν υπάρχουν… πραγματικά… σήμερα… αυτή τη στιγμή που μιλάμε… κατεβαίνουν 

κοπάδια προς την Καρδίτσα… στα ποιμνιοστάσια… αυτά ξέρω για την ώρα… ευχαριστώ… 

(49:15’) 

…49:16’…πρόεδρος… ευχαριστούμε… άρα έχουν δίκιο οι άνθρωποι… δεν είναι 

ελεύθερα… είναι κάποιων… και τους κάνουν τις ζημιές… (49:25’)… κε Κρανιά τώρα… μια 

και λείπει ο Δήμαρχος… λοιπόν… το ’χουμε συζητήσει πολλές φορές… αυτό το θέμα… δεν 

ξέρω αν κάποιος θέλει να απαντήσει... (49:44’) 

…49:44’…Κρανιάς… περιμένουμε απ’ τον καινούργιο Αντιδήμαρχο… που έχει την 

αρμοδιότητα… να κάνει άμεσα ενέργειες… είμαι ενήμερος για τον προηγούμενο 

αντιδήμαρχο τον κ. Κουφόπουλο… που με ενημέρωνε επαρκώς… ξέρω τα προβλήματα που 

παρουσιάστηκαν στην εργολαβία εκείνη αλλά… πέρα απ’ αυτά… ο Δήμαρχος υποσχέθηκε 

καινούργια διαδικασία… για να προχωρήσει… (διακοπή από αντιδήμαρχο 

Παπαδημητρίου…)… (50:01’)    

…50:02’…Παπαδημητρίου… κε πρόεδρε με ακούτε…??? …ο Φώτης ο Παπαδημητρίου 

είμαι…(50:06’) 

…50:08’…πρόεδρος… μισό λεπτό κε Παπαδημητρίου… να τελειώσει ο κος Κρανιάς και θα 

πάρετε τον λόγο… (50:10’) 

…50:11’…Παπαδημητρίου… ναι… ναι… ναι… (50:12’) 

…50:12’…Κρανιάς… λέω ότι… και από αυτά που ακούστηκαν… με τα τσιπάκια κλπ… 

φαίνεται ότι μπορούν να ελεγχθούν… και να καταλογιστούν οι ευθύνες… (50:23’) 

…50:25’…πρόεδρος… …κε Παπαδημητρίου έχετε το λόγο… (50:30’)     

…50:38’…πρόεδρος… …κε Παπαδημητρίου… κάποιο τεχνικό πρόβλημα θα ‘χει… 

(50:45’)…  

…51:07’…πρόεδρος… …κε Παπαδημητρίου… (51:15’) …ο κος Παπαδημητρίου… μάλλον 

θα έχει κάποιο τεχνικό πρόβλημα… με τον ήχο… (51:22’) …κε Κρανιά… θα σας 



απαντήσει… ή εγγράφως… ή τηλεφωνικώς... τί να πώ… (51:35’) …θα συνεχίσουμε…  

(51:40’)… αφού δεν υπάρχουν άλλες ερωτήσεις… θα προχωρήσουμε στα θέματα της 

ημερήσιας διάταξης…(51:45’) 

 

 

          χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

…2021 Δεκέμβριος… Τετάρτη 8.12.21:  αναρτήσαμε στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας – 

Σπινάσας» το απομαγνητοφωνημένο κείμενο με την ερώτηση & την απάντηση στο χθεσινό 

Δ.Σ. / 5 ακατανότητα σχόλια έκανε κάποιος λιαπης αποστολης / το διάβασαν πάνω από 597 

άτομα…   

 

●●● ενημερώνουμε τους χωριανούς μας… ότι χθές (Τρίτη 7.12.21) το βράδυ στην 

συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Καρδίτσας… ο Δημοτικός Σύμβουλος και αρχηγός 

της Δημοτικής Παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλης Κρανιάς έκανε και πάλι ερώτηση 

για το σημαντικότατο ζήτημα του χωριού μας με τα ανεπιτήρητα στην οποία απάντησε ο 

Δήμαρχος Καρδίτσας Βασίλης Τσιάκος… απομαγνητοφωνήσαμε και την ερώτηση και την 

απάντηση… και δίπλα έχουμε και το χρόνο… για να τα δεί και ζωντανά όποιος θέλει από το 

ιντερνετ… γράφοντας στο Youtube…  

●●● 23η & 24η Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (7/12/2021) 

●●● ερωτήσεις… από… 0:02:28’… έως 0:03:20’… από τα 3:11:28’ του βίντεο… 

●●● απαντήσεις… από… 0:09:58΄… έως 0:10:45΄… από τα 3:11:28’ του βίντεο… 

………………………… 

0:02:28’… Δ. Σ. ΚΡΑΝΙΑΣ… το δεύτερο θέμα… αφορά μια δημοσίευση που είδα… 

σήμερα στον τύπο… για την απόφαση που υπέγραψε ο Δήμαρχος… και συγκροτήθηκε η 

Επιτροπή… για την διαχείριση των ανεπιτήρητων ζώων… κυρίως αφορά την Νεράϊδα… 

αλλά αφορά και άλλες περιοχές… Καταφύγι κ.λ.π… να μας πείτε… τί έκανε αυτή η 

Επιτροπή μέχρι τώρα… τί έχει προγραμματίσει να κάνει… και σύντομα… αν υπάρχει κάποια 

εξέλιξη… όσον αφορά την λύση του έντονου προβλήματος… που αντιμετωπίζουν στη 

Νεράϊδα… δημοσιεύτηκε κάποια πρόσκληση…??? θα δημοσιευτεί…??? πού 

βρισκόμαστε…??? να μας δώσετε μια ενημέρωση γιατί ανησυχούν οι άνθρωποι… καθώς 

πέρασε αυτή η χρονιά… μπαίνει η επόμενη… και θα είμαστε πάλι στα ίδια…???  

…θα περιοριστούμε σε αυτά… τις υπόλοιπες… πάρα πολλές υπολογίζω ερωτήσεις… θα τις 

κάνουμε στο επόμενο Δ.Σ… που δεν θα έχει προϋπολογισμούς και τεχνικά προγράμματα… 

όπως έχουμε σήμερα… (τέλος ερώτησης 0:03:20’)  

………………………….             

0:09:58’…ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… 0:09:58’…για τα ανεπιτήρητα… όπως είπατε κε 

Κρανιά… η βούληση της Δημοτικής Αρχής… παρ’ όλο που τα ανεπιτήρητα… δεν ανήκουν 

επαναλαμβάνω… στην δικαιοδοσία πλέον… του δήμου… ο δήμος έχει τα αδέσποτα… δεν 

θεωρούνται αδέσποτα αυτά… τα ανεπιτήρητα είναι ζώα… τα οποία επιτηρούνται… παρ’ όλα 

αυτά… για να δείξουμε στους κατοίκους… ότι θέλουμε πραγματικά… να επιλύσουμε το 

πρόβλημα… που τους απασχολεί… και είναι έντονο… γι’ αυτό… και οι άνθρωποι αυτοί… 

έχουν κάνει επανειλημμένα… οχλήσεις προς τον δήμο… συστήσαμε λοιπόν την Επιτροπή… 

για να μπορέσουμε να… βγάλουμε στην δημοσιότητα… την δημοπρασία… με την οποία… 

αν υπάρχει κάποιος… ενδιαφερόμενος… από την περιοχή… να μαζέψει αυτά τα ζώα… για 

να μπορέσει να λυθεί… το πρόβλημα…  (τέλος απάντησης 0:10:45’) 

…………………………..              

●●● αυτά λέχτηκαν και ο καθένας ας βγάλει τα συμπεράσματά του…!!! 

 

ΣΧΟΛΙΟ 1…αποστολης λιαπης… θελω να κανω.ενα.δωριζω.!!χωρίζω μια αγελάδα!! 

ΣΧΟΛΙΟ 2…αποστολης λιαπης… Νεράιδα που εινε  

ΣΧΟΛΙΟ 3…αποστολης λιαπης… Να μην σαφα 

ΣΧΟΛΙΟ 4…αποστολης λιαπης… ΣΑ .φρέ.τα.γελάδια!! 

ΣΧΟΛΙΟ 5…αποστολης λιαπης… Σαρανταπο. Λιαπεικα 



ΣΧΟΛΙΟ 6… Ourania Koutsoumpani… Τι θες να πεις βρε Αποστόλη…??? Κάνε μια 

ανακεφαλαίωση… χα…χα… 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

_______________________________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 21 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2021 / 22:06’ 

Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας: Επεισόδιο 3.216… για τα ανεπιτήρητα ζώα 

Έχει χαθεί το μέτρημα των φορών, που το θέμα των ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων, στην 

περιοχή της Νεράιδας, έρχεται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας, είτε ως θέμα ημερήσιας 

διάταξης, είτε υπό την μορφή ερώτησης. 

Και το πλήθος των εμφανίσεών του μαρτυρά και την αδυναμία επίλυσης ενός προβλήματος, 

που έφθασε μέχρι και την Βουλή, μετά και από σχετικό ρεπορτάζ του KarditsaLive.Net. 

Στην συνεδρίαση της Τρίτης 21 Δεκεμβρίου, επανήρθε επ’ αυτού ο επικεφαλής της 

"Αγωνιστικής Συσπείρωσης" κ. Βασίλης Κρανιάς, ζητώντας ξεκάθαρη απάντηση για το τι 

έχει κάνει η δημοτική αρχή και τι σκοπεύει να κάνει στη συνέχεια για να λυθεί το πρόβλημα. 

Μάλιστα ο κ. Κρανιάς ανέφερε χαρακτηριστικά πως στις 13 και στις 15 Δεκεμβρίου ομάδες 

ανεπιτήρητων ζώων έσπασαν τους φράχτες και κατέστρεψαν τις καλλιέργειες σε δύο κήπους 

στην Νεράιδα, ενώ το απόγευμα της Δευτέρας 20 Δεκεμβρίου, γυρόφερναν μέσα στον 

οικισμό 30 από αυτά. Δεν μπορεί πρόσθεσε να συνεχιστεί αυτή η κατάσταση και να μην 

εφαρμόζεται ο νόμος. Κι αν κανείς δεν παραδέχεται ότι είναι δικά του, ο νόμος δίνει το 

δικαίωμα στον Δήμο να τα περισυλλέξει και να διανείμει το κρέας τους μέσω του κοινωνικού 

παντοπωλείου. 

Η συζήτηση πάντως δεν προχώρησε, καθώς ο δήμαρχος κ. Τσιάκος βρισκόταν καθ΄ οδόν και 

δεν είχε σήμα, ενώ τεχνικό πρόβλημα αντιμετώπιζε και αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. 

Παπαδημητρίου. Σε κάθε πάντως περίπτωση απάντηση δεν δόθηκε κατά την διάρκεια της 

συνεδρίασης. 

Παρέμβαση υπήρξε από την κ. Σούφλα που υποστήριξε ότι οι κάτοικοι της περιοχής 

γνωρίζουν σε ποιους ανήκουν τα ζώα αλλά δεν μιλάνε για ευνόητους λόγους, ενώ ο πρόεδρος 

του Δημοτικού Συμβουλίου κ., Κόντος σημείωσε ότι από την στιγμή που φέρουν ενώτια είναι 

εύκολο να βρεθούν οι ιδιοκτήτες. 

Π.Κ. 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
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